
 

Lagedi Kooli (kooli osa) hoolekogu 

KOOSOLEKU PROTOKOLL 

Lagedi 01.02.2018 nr 254 

Algas kell 18.30, lõppes kell 20.43. 

Koosolekut juhatas Lagedi Kooli kooliosa hoolekogu esimees Marko Petron  

Protokollis Svetlana Soosalu 

Hoolekogu koosolekust võtsid osa: Piia Kaarli (hoolekogu aseesimees), Kai Kass 

(lastevanemate esindaja), Kai Lasn Rae valla esindaja),  Imbi Orav (Lagedi Kooli direktor), 

Krislin Klemm (õpilaste esindaja) 

Puudus: Aadi Potter (vilistlaste esindaja), Vallo Tonsiver (lastevanemate esindaja),  

Päevakord kinnitati järgmiselt: 

 

1. Õppetöö sujumine, mured ja rõõmud. Õpitulemused 2017/2018 õppeaasta 
sügistrimestril. 

2. Lasteaia kolimine ning sellega seonduv kooli laienemine 

3. Muud teemad 

 

Eelmise koosoleku otsuste ülevaade. 

• Lasteaia kolimine – kooli hoolekogu abi ei vajatud, saadi hakkama oma jõududega. 

Kõik sujus, lasteaia lapsevanemad olid abis. 

• Puidutöö materjalid – kool soetab vajalikud materjalid ise. 

• Lagedi silla ohtlikkus – teema endiselt lahtine.  

 

Ettepanek: Kai Lasn uurib sillaga seonduvat teemat vallast ning teeb hoolekogule 

kokkuvõtte. 

Otsus: Hoolekogu toetab ettepanekut. 

 

1. Õppetöö sujumine, mured ja rõõmud. Õpitulemused 2017/2018 õppeaasta 

sügistrimestril. 

Kooli direktor annab ülevaate hetkeolukorrast: 

• Lasteaia ruumide kohandamine/ümberehitus. Planeeritavad ruumid on algklassidele 

(1.-4.klass). Tulevikus on planeeritud 6 klassiruumi (a’ 24-le õpilasele), 1 väikeklassi 

ruum. 

• Personali vajadus: 

- lahkus kooli IT-juht ning antud ametikohale on kandideerinud 2 inimest.  

- Kevadel läheb pikale puhkusele koolipsühholoog; 

- Klassiõpetaja 

• Erasmus+ projektitaotlus järgnevaks kaheks aastaks 

• Mari Soone – sai noore dirigendi stipendiumi 

• Lagedi Kool -  „Turvalise kooli“ tiitli kandidaat, jäime teiseks peale Vaida Kooli. 

 

Imbi Orav andis ülevaate I trimestri õpitulemustest. 

 

 

Otsus: Võtta teadmiseks. 



 

 

2. Lasteaia kolimine ning sellega seonduv kooli laienemine 

 

• Kooli ruumidesse ei tule siiski poiste puidutöö klassi. Uued plaanid on, et puidutöö 

klass tuleb Keskusehoonesse. 

• Lõunasüügi maksumus tõusis õpilastele ühe euroni. Pikapäevasöök (oode) on 78 senti. 

Õpetajate toiduraha on 1.50. 

• Koolis vahetatakse välja õpetajate arvutid. 

• Planeeritud on arvutiklassi kaotamine. Selle asemel tulevad kasutusele sülearvutid 

mida hakatakse hoidma uues kabinetis. Õpetajad saavad vajadusel ratastel riiuliga 

sõidutada sülearvutid oma kabinettidesse. 

 

Otsus: Võtta teadmiseks. 

 

3. Muud teemad. 

 

1) Mobiiltelefonide kasutamine koolipäeva jooksul. Õpilased ei täida kooli kodukorda.  

 

Ettepanek:  

• Koolipäeva jooksul ei ole lubatud kasutada telefone 8:30-14:10, va juhul kui õpetaja 

annab selleks loa (õppetöö raames). 

• Karmistada meetmeid ning rääkida lastevanemate koosolekul telefonide kasutamisest 

õppepäeva vältel. Rohkem infot lapsevanematele kui ei täideta kooli kodukorda. 

 

Otsus: Toetame ettepanekut. 

Kui hoolekogul tekib veel mõtteid, siis kool ootab hea meelega ettepanekuid antud teemaga 

tegelemisel. 

 

2) 2018/2019 õppeaastast alates on koolivaheajad sünkroonis haridusministri poolt 

kehtestatud vaheaegadega.  

 

 

• Uus koosolek toimub mais 2018. 

 

 

Juhatas        Protokollis 

Marko Petron       Svetlana Soosalu 
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